
Vraag nr. 240
van 8 juli 1997
van de heer JOS STASSEN

Kasteel van Mesen (Lede)  –  Monumentwaarde

De heer Eddy Baldewijns, minister van Openbare
We r k e n , Vervoer en Ruimtelijke Ordening, heeft in
februari aan de minister gevraagd of de afdeling
Monumenten en Landschappen zou kunnen na-
gaan wat de waarde is van de gebouwen in het kas-
teelpark van het Koninklijk Gesticht van Mesen in
Lede (Handelingen plenaire vergadering nr. 3 1
van 18 maart 1997, blz. 46).

Gezien de toestand van de gebouwen en de impas-
se in het dossier zijn de meningen over het opstar-
ten van de beschermingsprocedure van de gebou-
wen en het park verdeeld.

1. Kan de minister mij meedelen of zijn diensten
inderdaad een nota inzake dit dossier hebben
opgesteld ? Zo ja, wat zijn de belangrijkste
besluiten ?

2. Welk standpunt heeft de minister ingenomen
ten aanzien van het al of niet opstarten van de
beschermingsprocedure van de gebouwen ener-
zijds en van het park anderzijds ? 

Antwoord

In de huidige stand van het onderzoek kan enkel
worden gesteld dat het kasteel van Mesen in Lede
als geheel weliswaar waardevol is, maar dat reke-
ning houdend met de moeilijke problematiek van
de herbestemming vooreerst moet worden gezocht
naar concrete toekomstgerichte mogelijkheden
voor deze site.

Ik zal dan ook mijn standpunt betreffende het al
dan niet opstarten van de beschermingsprocedure
bepalen aan de hand van de evaluatie van de
intrinsieke waarden die het complex nog bezit,
getoetst aan de concrete mogelijkheden van de
h e r w a a r d e r i n g. De afdeling Monumenten en Land-
schappen zal deze evaluatie in de komende maan-
den intensifiëren.


